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Reactie op voorstel OCW om voor zalen met 1000+ stoelen:

-  Beleidsinhoudelijk geen bezwaar om voor zalen met 1000+ stoelen een soepeler norm te maken. De sector kan relatief

goed borgen dat dit veilig uitgevoerd wordt. Vanuit deze gedachte is eerder vanuit VWS meegedacht een aan alternatieve

bezoekersnorm gebaseerd op een percentage van het aantal plekken.
-  Vanuit juridisch oogpunt kan overwogen dit niet alleen voor cultuur te regelen, maar voor alle binnenlocaties. In dat geval

zouden evenementenhallen en grote sportlocaties moeten worden toegevoegd. In de praktijk zou die verbreding beperkt

impact hebben: 1) deel van de evenementenhallen zitten al in het voorstel zoals Ziggo en Avas. 2) Sportsector wil zelf met

testen werken voor grote evenementen.

-  Tegelijkertijd geldt wel dat stap 3 al een grote stap is en deze extra versoepeling zonder dat er een inhoudelijk OMT-advies

aan ten grondslag ligt.
-  Advies: indien een meerderheid tot het voorstel wil overgaan, deze verbreden naar alle binnenlocaties.
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Onderwerp: RE: Aanvullende nazending agendapunt 3 t.b.v. de ACC-19 op donderdag 27 mei 2021 om 11:00 uur via Webex

Voor een complete annotatie over de alternatieve norm voor 1000+ zalen is het een beetje kortdag.

Bij eerder voorstel van vorige week ben ik betrokken geweest, dit alternatief lijkt me prima. Mooi dat het voorstel naast de

mogelijkheden met testen is gezet.

Voorliggend voorstel heeft alleen betrekking op cultuur. Aanvankelijk wilde de NCTV het voorstel vanuit oogpunt juridisch breed

trekken naar alle binnenlocaties. In dat geval zouden evenementenhallen en grote sportlocaties moeten worden toegevoegd. In de

praktijk zou die verbreding beperkt impact hebben:

- Deel van de evenementenhallen zitten al in het voorstel zoals Ziggo en Avas. (Brabanthallen zitten er nu bv dan niet in)
-  Sportsector wil zelf met testen werken voor grote evenementen.

Jammer dat OMT niet kan reageren, maar dat geldt in algemene zin voor stap 3.

Groeten,
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